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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

 

 

Rada města 

 

- vzala na vědomí průběžnou informaci pana místostarosty Hájka o realizaci projektů 

„Zateplení budov ZŠ, MŠ a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou a změna systému vytápění“; – 

stavby probíhají vcelku bez problémů a v souladu s harmonogramem, je kompletně 

provedena pokládka „foukané“ půdní izolace z minerální vaty, úspěšně proběhla tlaková 

zkouška stávajících částí topného systému (radiátory, trubky, armatury), probíhá demontáž 

staré technologie kotelen v ZŠ i MŠ a ZUŠ; projekt „Výstražný protipovodňový systém 

Jablonec nad Jizerou / Poniklá“ je zpracován a zkompletován – město již odevzdalo 

zpracovaný projekt + žádost o dotaci na Státní fond životního prostředí ČR 

- projednala způsob užití částky 50.000,- Kč (jde o odměnu za vítězství města v soutěži „O 

Zlatou popelnici“ v rámci Libereckého kraje za rok 2010 v řádném nakládání s komunálním 

odpadem a jeho třídění), když tato částka je i organizátory soutěže (Envicon s.r.o. Liberec a 

Krajský úřad Liberec) předurčována k pořízení prvků pro dětská hřiště 

* usnesení: rada doplňuje v soutěži získanou sumu o dalších 10.000,- Kč z prostředků 

města; ve spolupráci s vedením MŠ budou za tyto finanční prostředky pořízeny prvky 

pro dětské hřiště místní MŠ v hodnotě max. 60.000,- Kč 

- vzala na vědomí dopis místopředsedy Českého úřadu zeměměřičského a katastrálního 

Ing.Karla Štencela týkající se chystaného postupného zavádění systému základních 

registrů územní identifikace, adres a nemovitostí (tzv. RÚIAN) a úkolů, které v této 

souvislosti budou ukládány obcím (týká se obcí se stavebním úřadem i obcí bez stavebního 

úřadu) 

- vzala na vědomí informaci dotační a realitní kanceláře Ing. Tomáše Rupricha z Hradce 

Králové o chystané výzvě k podávání žádostí o dotaci z dotačního titulu „Obnova a 

rozvoj vesnic, občanské vybavenosti a služeb – záměr b“, kde lze získat úhradu až 90% 

uznatelných nákladů; předpokládaný termín vyhlášení výzvy je říjen 2011; projekty by 

měly být orientovány na budování vodovodů, hydrantů, úpraven vod, studní, vrtů, 

přivaděčů, kanalizací, čistíren odpadních vod kalových nádrží apod. 

- vzala na vědomí, že ve sběrném dvoře byl prakticky dokončen přístřešek k uskladnění 

elektronických a elektrických předmětů přejímaných zde od občanů v rámci zavedeného 

systému zpětného odběru recyklovatelných a nebezpečných odpadů; příspěvek byl 

pořízen ze získané finanční odměny za vysokou výtěžnost sběrného dvoru v Jablonci nad 

Jizerou v roce 2010 (50.000,- Kč) 

- vzala na vědomí informaci firmy Česká energetika a.s. o plánovaném vypínání dodávky 

elektrického proudu na území naší obce z důvodu postupného provádění rekonstrukce 

primární linky vysokého napětí v prostoru Letné, Předního Blanska, Tříčska; o 

konkrétních datech, hodinách a prostorech odstávek budou občané informováni na 

letácích, ve vývěsních skříňkách i na webových stránkách města 

- v rámci připravovaného zavedení „Terénní pečovatelské služby“ v Jablonci nad Jizerou 

se shodla na tom, že MěÚ připraví s dodavatelskou firmou paní Jany Černé v Rokytnici 

nad Jizerou definitivní verzi mandátní smlouvy, návrh výše příspěvku města klientům 

této služby pro rok 2011 a bude řešit pracovně právní vztah se stávající pečovatelkou 

paní Helenou Drmlovou tak, aby služba mohla být zavedena od září 2011; věc bude ještě 

předmětem projednání a schválení zastupitelstvem města, jehož osmé veřejné zasedání 

svolá starosta města ve druhé polovině srpna 2011 
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- s uspokojením vzala na vědomí poděkování zaměstnanci města panu Vlastimilu 

Kousalovi vyslovené vedoucím OO Policie ČR v Rokytnici nad Jizerou npor. Bc. Josefem 

Šelepem za rozhodující přispění pana Kousala k dopadení dvou recidivistů takzvaně 

„přímo při činu“ a odvrácení následků jejich nekalé činnosti, když se zmiňovaní 

v nočních hodinách nedávno vydali krást do prostoru nádraží ČD, Hasičské zbrojnice + 

garáží v sousedství a sběrného dvora 

- projednala požadavek MěÚ na bezodkladné provedení opravy poškozené místní 

komunikace na Tříčsku „v úvozu“, kde je část asfaltové vozovky (krajnice) značně 

podemleta vodou z nedávných přívalových dešťů a hrozí její následné rozsáhlejší 

poškození 

* usnesení: rada souhlasí s provedením opravy části této komunikace a ukládá městskému 

úřadu bezodkladně si vyžádat nabídky 3 stavebních firem a nejvýhodnější nabídku 

realizovat 

-  vzala na vědomí dokument „Celkové vyúčtování všech položek výpočtu ceny podle 

cenových předpisů pro vodné a stočné pro kalendářní rok 2010 – ČOV Jablonec nad 

Jizerou“, předložený městu předsedou představenstva společnosti Ing. Davidem 

Horákem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


